

تعميم

GACA Circular

إلى:

To:

All foreign air carriers operating in the airports of Saudi Arabia.

جميع شركات الطيران الأجنبية العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية.

Subject:

Facilitating the return of health practitioners stranded abroad to Saudi Arabia.

تسهيل مهمة عودة الممارسين الصحيين العالقين بالخارج إلى المملكة.

Reference:

المرجع:

1. The recommendations of meeting minutes of the facilitating the return of health practitioners stranded abroad to Saudi Arabia dated on 23/10/1441 AH.
2. Article 23 of the Civil Aviation Law issued by Royal Decree No. M/44 dated 18/07/1426 AH.

١. المادة ٢٣ من نظام الطيران المدني الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/٤٤) وتاريخ ١٨/٧/١٤٢٦ هـ.
٢. التوصيات المنبثقة عن محضر اجتماع تسهيل مهمة عودة الممارسين الصحيين العالقين بالخارج إلى المملكة المؤرخ في ٢٣/١٠/١٤٤١ هـ.

Background:

نبذة:

In a response to the directives of the government of Saudi Arabia to facilitate the returning of health practitioners stranded abroad to Saudi Arabia.

في إطار تنفيذ توجيهات حكومة المملكة العربية السعودية لتسهيل مهمة عودة الممارسين الصحيين العالقين بالخارج إلى المملكة.

Instructions:

التعليمات:

1. Facilitate the return of health practitioners abroad who wish to return to Saudi Arabia, provided that they have a valid visa for re-entry, or permission from the Kingdom's representative offices abroad
2. As mentioned in paragraph (1) above, it includes the companions of the health practitioners as shown in the residence, including the homeworkers according to the applicable law.

١. تسهيل عودة الممارسين الصحيين الراغبين في العوده إلى المملكة شريطة حصولهم على تأشيرة عودة سارية المفعول، أو إذن من ممثلات المملكة بالخارج.
٢. ما اشير إليه في الفقرة (١) تشمل مرافقي الممارسين الصحيين التابعين لهم كما هو مدون في الإقامة ويشمل ذلك العمالة المنزلية، وفق المعمول به نظاماً

Attachment(s):

N/I.

المرفقات:

لا يوجد.

